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Datum verzoek: 25juni 2015

Aan: wethouder Lok

Betreft: Terrasje pakken in het park

ln het favoriete ochtendblad van de VLP hebben we gisteren een artikel gelezen over ondernemers
die het stadspark willen opfleuren met een horeca.

ln het artikel is tevens te lezen dat dhr. Wijnen plannen heeft om het voormalige bodehuis om te
vormen tot een horecapaviljoen met terras aan de parkvijver. Tevens wordt hij in het artikel geciteerd
'dat de ambtelijke molens naar zijn gevoel erg langzaam draaien'.

Hierover heeft de VLP de navolqende vraqen;

1. ls het voor de gemeente wenselijk dat er meerdere horecaprojecten in het stadspark komen?
2. Wat staat het college voor ogen met het park en passen de genoemde initiatieven in dit

beeld?
3. Heeft de officiële overdracht van het voormalige bodehuis (Vughtstraat l3) aan dhr. Wijnen

inmiddels plaatsgevonden? Zo nee, waarom nog niet?

Namens de fractie van de VLP
Wilbert Brouwers
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Wij beantwoorden deze vragen als volgt:

1. Ja, dit is immers de lijn van het rapport "Roosendaal gezonde stad

Voor het college staat de uitvoering van het rapport Roosendaal gezonde stad voorop. De

voornoemde initiatieven leveren aan bijdrage aan de uitgangspunten uit het rapport Roosendaal

gezonde stad dat horeca het park maakt tot een aantrekkelijke plek om te verblijven.

3. Nee, er is nog geen overeenstemming over de voorwaarden van de overdracht.

Wij nemen aan u hiermee voldoende te hebben geÏnformeerd

Met vriendelijke groet,

Het van burgemeester en wethouders,

C.A. Lok

Coördinerend wethouder bínnenstad ca.


